
P R O T O K Ó Ł 
z posiedzenia Komisji Rady Gminy Świdwin w dniu 18 maja 2011  roku 
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Lista obecności stanowi załącznik do protokołu 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
� Pan Krzysztof Kaszuba – Przewodniczący Rady Gminy 
� Pani Halina Cybul – Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy 
� Pan Zdzisław Pawelec – Wójt Gminy 
� Pan Kazimierz Lechocki – Zastępca Wójta 
� Pani Halina Czajkowska – Sekretarz Gminy 
� Pani Renata Kamińska – Skarbnik Gminy 
� Pani Anna Zwierzyńska – Pełnomocnik Wójta ds. Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkomanii 
 
Porządek posiedzenia: 
 
1. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy za 2010 rok 
2. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkomanii 
3. Propozycja rozdysponowania środków finansowych z funduszu 

alkoholowego na świetlice wiejskie na 2011 rok 
4. Wolne wnioski 

 
Ad.1. SPRAWOZDANIE Z WYKONANIA BUDŻETU GMINY ZA 2010 

ROK 
 
Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2010 rok przedstawiła Skarbnik Gminy 
Pani Renata Kamińska. 
 
Budżet roku 2010 został wykonany w następujących wielkościach: 
 
1) Dochody na plan 22.812.081,31 zł. wykonanie na 17.702.258,41 zł. tj. 78 % 

z tego: 
 - dochody na zadania własne wykonano w 73,2 % 
 - udział w podatku dochodowym od osób prawnych i fizycznych w 108 % 
 - dotacje zadań zleconych w 99,4 % 
 - dotacje na dofinansowanie zadań własnych Gminy i środki pozyskane                 

w 98,5 % 
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 - subwencja ogólna w 100 % 
 
2) Wydatki na plan 26.711.029,31 zł. wykonane zostały w wysokości 

20.260.050,02 zł. , tj. 76 % 
z tego: 

 - zadania własne w 93 % 
 - zadania zlecone w 99,4 % 
 - wydatki majątkowe w 34 % 

  
Zmiany jakie były dokonane w budżecie w trakcie roku zostały szczegółowo 
opisane w sprawozdaniu. 
 
REALIZACJA DOCHODÓW 
 
W 2010 roku zrealizowano dochody w wysokości 17.295.200,68 zł., co 
stanowiło 99 % planu rocznego, w tym: 
 

 - dochody własne - 5.511.609 zł. 
 - subwencja ogólna - 6.277.831 zł. 
 - dotacje na zadania zlecone - 3.811.336 zł. 
 - dotacja na zadania własne - 2.101.482 zł. 

 
1. Wpływy z podatków 

  Zaplanowane dochody z tytułu podatków w kwocie 2.841.550 zł. zostały 
zrealizowane w kwocie 3.177.297 zł. je.  

 
2. Wpływy z opłat 

  Wpływy z opłat lokalnych zostały zrealizowane w 99 %, tj w kwocie 
456.515 zł.  

 
3. Wpływy z udziału w podatkach stanowiących dochód budżetu państwa plan 

1.020.000,00 zł. wykonanie 1.101.182,00 zł.  Dochody te przekazywane są 
przez Ministerstwo Finansów oraz urzędy skarbowe. 

 
4. Wpływy w postaci subwencji ogólnej dla gmin stanowią 100 % wykonania 

w stosunku do planu. 
Na subwencję ogólną składają się: 

 - część oświatowa plan i wykonanie w kwocie           3.744.405 zł. 
 - część wyrównawcza plan i wykonanie w kwocie     2.440.712 zł. 
 - część równoważąca plan i wykonanie w kwocie           92.714 zł. 

 
5. Wpływy z majątku Gminy  

  Dochody z majątku Gminy na plan 252.640 zł. wykonane zostały        
w kwocie 243.754 zł. 
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6. Wpływy z jednostek budżetowych 
w tym: 

 - ogrzewanie mieszkań nauczycieli 
 - wynajem autobusów szkolnych 
 - zwrot za rozmowy telefoniczne 
 - wynajem hali sportowej wykonanie 34.643 zł.  

 
7. Dotacje celowe 

  Zaplanowane w wysokości 6.134.136 zł. zostały wykonane w 99 %. 
Dotacje te wynikają z prawomocnych decyzji Wojewody 
Zachodniopomorskiego. 

 
REALIZACJA WYDATKÓW 
 
Wydatki Gminy w 2010 roku zostały zrealizowane na poziomie 76 % w kwocie 
20.260.050 zł.  Plan i realizacja wydatków w ujęciu ogólnym: 
 
Lp. 

Wyszczególnienie 
Plan na 

31.12.2010 
Wykonanie na 

31.12.2010 
% 

wykonania 
1. Wydatki zadań własnych 14.649.823 13.642.265 93 
2. Wydatki zadań zleconych 3.833.531 3.811.336 99 
3. Wydatki na zadania 

inwestycyjne 
8.227.675 2.806.449 34 

 RAZEM 26.711.029 20.260.050 76 
 
Zadania własne stanowią 93 % wydatków ogółem, wydatki na zadania zlecone 
stanowią 99 %, a wydatki inwestycyjne stanowią 34 %. 
 
Największy udział w wydatkach Gminy stanowiły wydatki na oświatę,                       
w kwocie 6.162.956 zł. oraz wydatki na pomoc społeczną w wysokości 
5.648.313 zł. Na te dwa działy przypadło 58 % wydatków ogółem. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Dariusz Gos poinformował, że                 
w dniu 6 maja br Komisja dokonała kontroli realizacji budżetu za 2010 rok i nie 
stwierdziła naruszenia dyscypliny budżetowej. Na Sesji Rady w dniu 26 maja 
wystąpi z wnioskiem o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetowej Pan Łukasz Pugacz poinformował, że 
Komisji pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu Gminy za 2010 rok. 
 
Ad.3. PROPOZYCJA ROZDYSPONOWANIA ŚRODKÓW 

FINANSOWYCH Z FUNDUSZU ALKOHOLOWEGO NA 
ŚWIETLICE WIEJSKIE NA 2011 ROK 
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Wójt Gminy Pan Zdzisław Pawelec zaproponował, aby pieniądze z funduszu 
alkoholowego w kwocie 20 tys.zł. pozostawić w rezerwie. 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty Pani Justyna Twardys wystąpiła                             
z wnioskiem o zabezpieczenie wkładu własnego w wysokości 4.000 zł. dla 
Stowarzyszenia Przyjaciół Klępczewa „Mieszkańcy Razem”. 
 
Stowarzyszenie złożyło wniosek o dotację na realizację zadania pn. 
„Przeciwdziałanie marginalizacji społecznej” do ROPS (Regionalny Ośrodek 
Pomocy Społecznej). 
Ogólna wartość projektu to kwota 40.000 zł. Wymagany wkład własny 
finansowy to 10 %, czyli właśnie kwota 4.000 zł. Realizacja projektu będzie 
obejmowała działania związane z walką z alkoholizmem i narkomanią. Będą 
prowadzone warsztaty, spotkania, pogadanki i porady przez specjalistów 
(pedagog, psycholog, doradca zawodowy, korepetycje dla dzieci i młodzieży). 
Projekt ma służyć poprawie życia na wsi, zmianie mentalności społeczeństwa 
oraz pokazanie ludziom uciekającym w nałogi możliwości poprawy swojego 
bytu. 
 
Komisja wniosek zaopiniowała pozytywnie proponując wyasygnowanie ze 

środków alkoholowych kwoty 4.000 zł. jako wkład własny.  

 

Radna Pani Beata Wróblewska zwróciła się z pytaniem – do kogo zgłaszać 
usterki na placu zabaw – „bez przerwy coś się psuje”. 
 
Pan Wójt odpowiedział, że do Zastępcy Wójta.  
 
Sekretarz Gminy Pani Halina Czajkowska poinformowała, że do Urzędu 
wpłynęło pismo PKP z wnioskiem o przejęcie na mienie gminne działki                    
nr 109/5 o powierzchni 0,1481 ha (drogi) w miejscowości Cieszeniewo.  
Wniosek umotywowany jest tym, że po przejęciu wnioskowanej drogi na mienie 
gminne będą mogli sprzedać najemcom lokale mieszkalne. 
Droga o której mowa kończy się przy lesie. Jest to droga wewnętrzna – była 
tylko do budynku dworca w Cieszeniewie, obecnie wyburzonego. Częściowo 
jest zbudowana z kostki, natomiast pozostała jej długość z piasku. 
Droga ta może być sprzedana najemcom budynku posadowionego na działce 

109/6. 

Na działce nr 109/7 nie ma już budynku dworca PKP i nie ma tam lokali 
mieszkalnych. 
Po analizie faktów i ewentualnej przydatności drogi dla Gminy – droga jest 
zbędna.  
Przydatna jest najemcom budynku nr 2 w Cieszeniewie, w którym są dwa lokale 
mieszkalne. 
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Komisja po wnikliwym przeanalizowaniu wniosku jest zdania, że droga jest 

zbędna dla Gminy i proponuje, aby Polskie Koleje Państwowe zaproponowały 

jej sprzedaż mieszkańcom budynku 2, w którym są lokale mieszkalne. 

 

Przewodniczący Rady Pan Krzysztof Kaszuba zapoznał radnych z treścią  
dwóch pism, jakie wpłynęły do Rady: 
 
� z Zachodniopomorskiego Urzędu Wojewódzkiego w Szczecinie o udzielenie 

informacji, czy organ prowadzący szkoły przed ich likwidacją dopełnił 
obowiązujących wymogów. Pan Przewodniczący poinformował, że 
wszystkie wymogi były spełnione i taka odpowiedz została udzielona, 

� od Rady Rodziców przy Zespole Szkół w Oparznie – wezwanie do usunięcia 
naruszenia prawa. Dotyczy uchylenia uchwały nr VI/69/2011 z dnia 
29.04.2011 roku w sprawie likwidacji szkół wchodzących w skład Zespołu 
Szkół w Oparznie.  

 
OMÓWIENIE PROJEKTÓW UCHWAŁ NA VII/2011 SESJĘ RADY 
GMINY 
 
Skarbnik Gminy Pani Renata Kamińska przedstawiła trzy projekty uchwał: 
• Nr VII/78/2011 Rady Gminy Świdwin z dnia 26 maja 2011 roku                      

w sprawie dokonania zmian  w budżecie Gminy na rok 2011    
• Nr VII/79/2011 Rady Gminy Świdwin z dnia 26 maja 2011 roku                         

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2010 rok       

• Nr VII/80/2011 Rady Gminy Świdwin z dnia 26 maja 2011 roku                        
w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy z tytułu rozpatrzenia 
sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2010 rok    

 

Uwag do projektów uchwał nie wniesiono 

 
Sekretarz Gminy Pani Halina Czajkowska przedstawiła projekt uchwały 
 
• Nr VII/81/2011 Rady Gminy Świdwin z dnia 26 maja 2011 roku                          

w sprawie sprzedaży nieruchomości         
 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono 

 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała 
 
Wiesława Żmudzińska 
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